

## 社企 Buddies 申請表格 SE Buddies Application Form

### 1. 申請人資料 Applicant's Information

(甲部 **Part A** — 由申請人填寫 **Filled in by the applicant**)

姓名 Full Name: \_\_\_\_\_

通訊地址 Correspondence Address : \_\_\_\_\_

電郵 Email: \_\_\_\_\_ 電話 Tel: \_\_\_\_\_

職業 Occupation: \_\_\_\_\_

(乙部 **Part B** — 由機構會員填寫，如適用 **Filled in by the institutional members, if applicable**)

機構名稱 Name of Institution: \_\_\_\_\_

提名職員姓名及職銜 Name of nominator and title: \_\_\_\_\_

電郵 Email: \_\_\_\_\_ 電話 Tel: \_\_\_\_\_

貴機構是本會的： 基本會員 Full Member  附屬會員 Associate Member

### 2. 參與社企活動 Participation of SE activities ( 請剔選 as appropriate.)

- 我希望接收到有關香港社會企業總會活動資訊的電郵。  
I would like to receive updates about social enterprises and activities of HKGCSE by email.
- 我有意成為香港社會企業總會的活動義工。  
I am interested in volunteering in activities held by HKGCSE.

### 3. 會員費用 Membership Fee

(請剔選適合的空格 Please tick the appropriate box.)

- 公眾 General Public (會費 Membership fee: 港幣 HK\$ 100 / 2 years 兩年)
- 機構會員的社企項目職員 Social enterprise staff of institutional members  
(會費 Membership fee: 免費 Free / 2 years 兩年)

請將支票郵寄至「觀塘鴻圖道 16 號志成工業大廈 12 樓 1205 室」，支票抬頭請寫「香港社會企業總會有限公司」。

The cheque should be made payable to "HONG KONG GENERAL CHAMBER OF SOCIAL ENTERPRISES LTD" and send to "Rm 1205, 12/F, Houtex Industrial Building, 16 Hung To Road, Kwun Tong" by post.

## 條款及細則 Terms & Conditions

1. 會員福利 Welfare
  - i. 接收社企最新資訊  
Receiving the latest information from social enterprises
  - ii. 優先參與本會活動  
Priority of participation in our activities
  - ii. 以優惠價或免費參加本會活動  
Participation in our activities at a discount or free of charge
  - iii. 參與社企探訪  
Participation in social enterprise visits
2. 申請資格 Qualifications
  - i. 對社企有興趣的非在學人士，包括在職人士及退休人士  
Non-students who are interested in social enterprises, including working groups and retirees
  - ii. 本會機構會員的社企項目職員（免費）  
Social enterprise staff of institutional members (free)
3. 會籍有效期 Validity Period of Membership  
本會將以電郵通知申請結果及會籍有效期。會籍有效期為財政年度第一年的 4 月 1 日至第二年的 3 月 31 日，如不足一年則以半年作單位計算，會費將按比例收取。  
The application result and membership validity period will be notified by email. The effective period of membership is from April 1st of the first year of the fiscal year to March 31st of the second year. If it is less than one year, it will be counted in half a year, and the membership fee will be converted on a pro rata basis.
4. 香港社會企業總會擁有最終決定權。  
All matters and disputes are subject to the final decision of GCSE.

---

申請人簽署 Applicant's Signature

---

日期 Date

---

提名職員簽署及機構印章

Nominator's Signature & Organization's Chop

---

日期 Date

